
 

Vitemölle Lejeförening 

Verksamhetsberä,else för verksamhetsåret 15 juli 2022 – 14 juli 2023 

Vitemölle Lejeförening ska arbeta för e3 trivsamt och välkomnande Vitemölla. Föreningens 
ändamål är a3 vidta och samordna åtgärder avsedda a3 främja lägets utveckling och 
invånarnas trevnad.   

Styrelse 

Föreningens styrelse har under året bestå3 av följande: 

Pia Svensson ordförande, Krister Hjelm vice ordförande, Lars Hilton sekreterare, Niklas 
MarGnsson kassör, Gunnar Ericsson ledamot, Pelle Gemmel suppleant och Maria Sander 
Lund suppleant.  

Firmatecknare för styrelsen 2022–2023 

Pia Svensson och Niklas MarGnsson 

Festkommi,é och stugfogde  

Föreningens festkommi3é har bestå3 av ChrisGna Nelke, Bengt Leksell, Madeleine Axelsson, 
Lennart Krantz, Anders Lorentzon, Malin Sandell Berggrensson och Anna Akhlagi. Stugfogde 
med ansvar för uthyrning och lån av Postahuset, samt uthyrning av föreningens tält har varit 
Pelle Gemmel.  

Revisorer 

Revisorer har under året varit Tomas Adaktusson och Bo Pålsson. Marie-Louise Rexö har varit 
revisorssuppleant. 

Valberedningen 

Valberedningen har bestå3 av Peter Andersson, sammankallande och Mauritz Pergament 
och Gunvor Stenlund.  

Medlemmar, medlemsavgiI och ekonomi 

Föreningen hade vid 2022 kalenderårs utgång 131 betalande medlemmar. ÅrsavgiYen 2022 
har varit 300kr där 100kr fonderas för kommande kostnader för Postahuset. ÅrsavgiYen 2023 
är 300kr där 100kr fonderas för kommande kostnader Gll Postahuset. 



Föreningens ekonomi är mycket god de3a kalenderår. Kassabehållningen den 31 december 
2022 var 77 602kr och 70 öre. Varav 27 900kr är avsa3a Gll underhåll av Postahuset. 
Lejeföreningens ekonomin i sin helhet redovisas i särskild, av revisorerna i en granskad 
rapport. Det ekonomiska verksamhetsåret följer kalenderåret, medan 
verksamhetsberä3elsen i övrigt avser perioden juli Gll juli det vill säga mellan årsmötena.  

Årsmöte 2022 

Årsmötet 2022 hölls i Postahuset den 15 juli kl.16.00 med 72 medlemmar närvarande. 
Stadgeenliga förhandlingar och val genomfördes, styrelsens verksamhetsberä3else 
presenterades och godkändes.  

Styrelsens arbete under 2022–2023  

Styrelsen har under verksamhetsåret haY sex protokollförda sammanträden och många 
mailkontakter.  

Styrelsen har under verksamhetsåret arbetat med följande: 

- Fortsa3 a3 hålla en god dialog med Samhällsbyggnadsförvaltningen i Simrishamns 
kommun.  

- HaY kontakt med Samhällsplaneringsnämnden/poliGken.  

- HaY kontakt och möte med kommunstyrelsens ordförande.  

- Anordnat akGviteter på Lejet. 

- Vi har städat stranden, heden, busshållplatsen och Killan vid två Gllfällen.  

- Det har kommit upp två nya anslagstavlor på Lejet. 

- Nya kärade sumpar har kommit på plats på Norra piren. 

- E3 bokskåp har byggds på kylhuset.  

- Vi har ansökt om bidrag och få3 beviljat för utsmyckning av byn Gll Lejeföreningen på  

5 000kr från Simrishamns kommun. 

- Vi har ansökt om bidrag Gll Österlens KraY och få3 beviljat 3 000kr för e3 halvt år.  

- Spelat in en film Gll Österlens KraY och som ligger publicerad på deras hemsida och på 
ÖK:s Facebook.  

- Lejeföreningen har utgivit fem nr av Lejebladet 2022 samt hiblls två nummer under 
2023. RedakGonen utgörs av Pia Svensson och Morten Persson. Lejebladet delas ut Gll 
alla hushåll i Vitemölla. Dessutom uppdateras Lejeföreningens hemsida 
www.vitemolla.org konGnuerligt.  

http://www.vitemolla.org


- Facebook-konto för Lejeföreningen. 

- Inköp under året Gll Lejeföreningen och Postahuset har varit följande: blommor, jord Gll 
krukorna utanför Postahuset, marschaller Gll Vitemölla lyser och glögg med Gllbehör när 
granen tändes på Torget, nya bord och bänkar utanför Postahuset, ny3 lås på Postahuset, 
korv med Gllbehör på städdagarna, material Gll bokskåpet och material Gll 
anslagstavlorna.  

- Österlen lyser. 

-  Samverkan för Hanöbukten.  

- Samverkat med Vitemölla kulturförening med quiz-kvällar i Postahuset. 

- Samverkan med Vitemölla kiosken kring allsång, trubadurkvällar och musikquiz.  

- Vi utreder husbilsparkeringen på grusplanen.  

- Pratat med Axels Tivoli om taggtråden längs Ti3utvägen.  

- Fortsa3 a3 hålla en god kontakt med Lantmäteriet angående lantmäteriförrä3ning. 
Lantmäteriets omprövning av gamla vägföreningens område pågår. Resultatet kan bli a3 
det föreslås flera olika gemensamhetsanläggningar (GA) som behöver egna 
vägföreningar. 

Arrangemang och fester i Lejeföreningens regi: 

Soppkvällar 

Årsmöte  

Hamnfest 

Mingelkväll 

Midsommarfirande 

Adventsfirande med julgranständning och glöggmingel  

Österlen lyser på Vitemölla 

Nyårsfyrverkeri 

Höststädning 

Äggarullning 

Vårstädning 

HLR - teori och förevisning  



Nya akGviteter på Lejet, ”kom och glo”, träffa styrelsen, öppen sen 

Vitemölla den 22 juni 2023 

Pia Svensson                              Krister Hjelm                             Lars Hilton  

Niklas MarGnsson             Gunnar Ericsson             
Pelle Gemmel              Maria Sander Lund                      


